
Protokół Nr XXXIX/2018 

z przebiegu obrad XXXIX sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 7 sierpnia 2018 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1400 i zakończyła się o godz.1500 

 

Na 15 radnych na sesji obecnych było 12 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecni: M.Naczk, S.Andrzejewski, Cz.Wyszowski 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXXIX sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, zwołanej na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz.U. z 2018r. poz. 995 ze zm.) na wniosek Wójta Gminy Lubiszyn, witając 

radnych i przybyłych gości.  

E.Leśniewski stwierdził, iż na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych jest 12 radnych, 

wobec czego rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Do punktu 2 porządku obrad: 

E.Leśniewski - przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dot. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gorzowskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego (XXXV/268/2018). 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dot. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gorzowskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego (XXXIV/248/2018). 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Lubiszyn 

od PKP S.A. z siedzibą w Warszawie, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowych wraz z prawem własności znajdujących się na niej obiektów budowlanych oraz 

obciążenie nieruchomości służebnościami gruntowymi i służebnościami przesyłu. 

7. Zamknięcie obrad. 

J.Obara powiedział, że ma takie spostrzeżenie aby radni nie otrzymywali materiałów w 

ostatniej chwili. 

T.Ciaś zaproponował aby zgodnie ze statutem dodać punkt: interpelacje i wnioski radnych. 

A.Terlecki wyjaśnił, że sesja zwołana została na wniosek wójta, który zaproponował 

porządek obrad i punkty, które są konieczne do omówienia. 

Rada Gminy większością głosów przyjęła porządek obrad w brzmieniu podanym na wstępie 

protokołu (w głosowaniu wzięło udział 10 radnych): 

 

 



Wynik głosowania: 

za - 7 

przeciw - 0 

wstrzymało się – 3 

Do punktu 3 porządku obrad: 

E.Leśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

A.Terlecki – Zebraliśmy się dzisiaj z uwagi na to, że nasz wniosek na drogę w Wysokiej 

otrzymał dofinansowanie z Programu przebudowy dróg lokalnych. To zadanie musi być 

wykonane w tym roku dlatego też jak najszybciej musimy ogłosić przetarg. 

Mamy również możliwość pozyskania wozu strażackiego dla OSP Lubno, gdzie wartość 

zadania wynosi 800 000zł a udział gminy jest w wys. 300 000zł. 

Na drogę w Tarnowie mamy kosztorys na 720 000zł.więc musimy też zwiększyć środki na to 

zadanie. Nie musimy na te zadania zaciągać kredytów tylko zabezpieczyć środki w budżecie. 

T.Ciaś powiedział, że nie jest przeciwko planowanym zadaniom tylko nie do końca zostały 

podane szczegółowe kwoty i dzisiaj radni otrzymali materiały o zmianach. 

B.Pampuchowicz wyjaśniła, że w uchwale nie ma zmian tylko w uzasadnieniu nastąpiła 

omyłka i dlatego została naniesiona poprawka. 

T.Ciaś zapytał kiedy dowiedzieliśmy się o dofinansowaniu z programu rozwoju gminnej i 

powiatowej infrastruktury drogowej, bo w BIP Urzędu Wojewódzkiego jest lista z 

28.06.2018r. i nie ma tam Gminy Lubiszyn? 

A.Terlecki wyjaśnił, że 24.07.2018 r. otrzymaliśmy pisemną informację z Lubuskiego 

Urzędu Wojewódzkiego o możliwości otrzymania dofinansowania z prośbą o odpowiedź, czy 

chcemy z niego skorzystać i na tym etapie lista się jeszcze nie zmienia.  

J.Obara zapytał jak wygląda projekt na przebudowę tej drogi? 

A.Terlecki zaprosił pana Radnego do urzędu, gdzie zostanie udostępniona dokumentacja. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/286/2018. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił uchwały w sprawie zmiany uchwały dot. udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego 

(XXXV/268/2018). 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/287/2018. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały dot. udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu w celu realizacji zadania inwestycyjnego 

(XXXIV/248/2018). 



Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/288/2018. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

E.Leśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Lubiszyn od PKP S.A. z siedzibą w Warszawie, prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowych wraz z prawem własności znajdujących się na niej obiektów 

budowlanych oraz obciążenie nieruchomości służebnościami gruntowymi i służebnościami 

przesyłu. 

T.Ciaś zapytał: 

1) Jakie będą koszty przejęcia tego torowiska? 

2) W jakiej wysokości (kwota) PKP płaci podatek od tych nieruchomości i co się z tym wiąże 

jaką stratę z tego tytułu poniesie gmina? 

3) w jakim stanie są budynki i budowle, które mają został przejęte? Czy ktoś sprawdzał ich 

stan? 

B.Pampuchowicz wyjaśniła, iż stan budynków PKP jest znany, mają bardzo duży stopień 

zużycia. 

Jeśli chodzi o kwoty podatku to nie można tego ujawniać bo taka informacja podlega tajemnicy 

skarbowej 

Jeśli chodzi o koszty przejęcia to będziemy musieli wnieść opłatę z tytułu użytkowania 

wieczystego. 

T.Ciaś powiedział, że do budżetu wpłyną mniejsze środki z tytułu podatku od nieruchomości 

a poza tym dojdą koszty przejęcia i koszty remontów. Nie jest to zła rzecz ale trzeba na to 

racjonalnie popatrzeć. Podobna sytuacja jest z jeziorem Marwicko, koszt utrzymania wysoki a 

dofinansowania jest tylko 200 000zł. Można byłoby chociaż wprowadzić opłaty za parking. Z 

roku na rok jesteśmy coraz biedniejszą gminą. 

A.Terlecki – Gmina nie jest biedniejsza, co pokazuje budżet. Gmina jest w bardzo dobrej 

kondycji finansowej. Jezioro jest udostępnione bezpłatnie, wyłożyliśmy środki z budżetu ale 

spełniliśmy oczekiwania mieszkańców. To jezioro jest atutem Gminy Lubiszyn. Dzięki tej 

inwestycji Gmina Lubiszyn została zauważona w całym województwie. Uważam, że ta 

inwestycja nie przyniesie zysków ale była potrzebna. 

J.Obara zapytał o co chodzi w § 8 protokołu uzgodnień, gdzie są wymienione działki? 

U.Stolarska wyjaśniła, że należy założyć księgi wieczyste dla wymienionych działek. PKP ma 

te nieruchomości w użytkowaniu wieczystym ale należy przewidywać, że użytkowanie 

wieczyste zostanie wyeliminowane i majątek zostanie własnością gminy. 

Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXIX/289/2018. 

 

 

 



Wynik głosowania: 

za - 8 

przeciw - 0 

wstrzymało się – 4 

Do punktu 7 porządku obrad: 

E.Leśniewski dokonał zamknięcia obrad XXXIX sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

K.Wiśniewska                                                                                                   Eugeniusz Leśniewski                                                   

 

 

 

 

 


